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Lederen har ordet 
  
 
Lillestrøm Arbeiderparti har igjen lagt et aktivt år 
bak seg. 2024 ble det første hele året for oss i 
opposisjon i Lillestrøm kommune, og vi har brukt 
mye tid på å "lære oss" opposisjonsrollen. 
Kommunestyregruppa under ledelse av Jørgen 
Vik har nedlagt et godt arbeid, der vi balanserer 
det å være i opposisjon, samtidig som vi er et 
saklig og seriøst parti. Det er ikke å overdrive å 
si at det til tider knaker i sammenføyningene i 
den borgerlige alliansen, og ikke ser 

eiendomsskatten ut til å bli fjernet og ikke går de kommunale avgiftene ned, slik de 
lovet velgerne – snarere tvert imot. 
  
Det foregår mye godt arbeid i partiorganisasjonen, selv om aktiviteten i de seks 
arbeiderlagene er noe varierende. I løpet av året har styret diskutert det 
organisatoriske arbeidet vårt, og dette var også tema på et medlemsmøte der mange 
deltok i diskusjonen. Det såkalte organisasjonsutvalget la fram forslag til noen 
endringer i måten vi jobber på organisatorisk, og dette sluttet medlemsmøtet seg til. 
  
I flere år har Lillestrøm Arbeiderparti snakket om å gjennomføre en studiereise til 
Berlin, og i 2024 fikk vi det til. Styrets medlemmer, laglederne og 
kommunestyregruppa hadde noen svært interessant dager sammen i Berlin, og reisa 
var også viktig sosialt sett for å spleise det store laget vårt enda bedre sammen. 
  
Rett før jul fikk vi det triste budskapet om at varamedlem til styret, Ketil Gulbrandsen, 
brått hadde gått bort. Ketil var i en årrekke aktiv i Strømmen Arbeiderforening, 
Skedsmo Arbeiderparti og nå Lillestrøm Arbeiderparti. Han vil bli dypt savnet, og vi 
minnes ham i respekt og takknemlighet mens vi ser tilbake på alle gode minner vi 
hadde sammen med ham. 
  
Det er ingen sak å være leder i Lillestrøm Arbeiderparti når en har så mye dyktige 
folk rundt seg. Styrets medlemmer gjør en solid jobb, og jeg vil takke dem alle 
sammen for innsatsen. I tillegg vil jeg spesielt trekke fram nesteleder Mona Øyen, 
sekretær Kirsti Nossum og kasserer Perica «Max» Maksimovic. Uten deres innsats 
hadde jeg ikke kunnet ledet det store kommunepartiet. 
  
Alt i alt ser vi oss fornøyd med året 2024, og vi har lagt et godt grunnlag for 
partiarbeidet i 2025. Det eneste som bekymrer er det nedadgående medlemstallet 
vårt. Dette er ikke noe bare vi ser i Lillestrøm Arbeiderparti, dette er dessverre noe 
hele partiet ser, uten at det er noen unnskyldning. Dersom partiet og partidemokratiet 
skal fungere, må vi stoppe nedgangen i medlemstallet og i stedet sørge for vekst i 
medlemstallet. 
  
Takk for innsatsen i 2024! 
  
Sverre Myrli 
leder 

Foto: LO Media 
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1. Tillitsvalgte 2024 
 

1.1. Oversikt over tillitsvalgte valgt på årsmøtet 03.02.24 -   

Årsmøtet 3. februar 2024 gjorde følgende valg 

Styret: 
Leder: Sverre Myrli 
Nestleder: Mona Øyen 
Sekretær: Kirsti Nossum 
Kasserer: Perica Maksimovic 
Kvinnekontakt: Maria Dizaei 
Medlemsansvarlig: Nordis V. Olausson 
Styremedlem: Roger Heimli 
Styremedlem: Ermira Gashi 
Styremedlem: Inge Ulekleiv 
 
1. varamedlem: Daniel Evjebråten 
2. varamedlem: Tove Steen 
3. varamedlem: Harald Støvind 
4. varamedlem: Torunn Korneliussen 
5. varamedlem: Ketil Gulbrandsen 
6. varamedlem: Laura Busuttil 
Valgkampansvarlig: Heidi Westbye Nyhus 
 
Kontrollkomite 
Medlem: Ole Jacob Flæten 
Medlem: Anne Marie Lervik 
Medlem: Roger Hansen  
Vara: Vibeke Kallar  
Vara: Tore Wollum 
  
Lovkomite 
Medlem: Nina F Hoelsæter 
Medlem: Geir Olav Kirkedelen  
Medlem: Unni Bjerregaard Moe  
 
Revisorer 
Revisor: Audun Fiskvik  
Revisor: Monica Nymoen 
Vara: Fahim Naeem  
Vara: Iselin Rud-Goksøyr 
 
Representantskapet i Akershus AP 
Representanter:  
Runa Fiske 
Jørgen Vik 
Mona Øyen 
Sverre Myrli 
Nina Maksimovic 
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Vara: 
Kirsti Nossum 
Perica Maksimovic 
Maria Dizaei 
Nordis V. Olausson 
Roger Heimli 
Ermira Gashi 
Inge Ulekleiv 
Daniel Evjebråten 
Tove Steen 
Harald Støvind 
Torunn Korneliussen 
Ketil Gulbrandsen 
Laura Busuttil 
Heidi Westbye Nyhus 
Hoda Imad 
 
Laura Busuttil trakk seg fra styret i løpet av året. Ketil Gulbrandsen døde 15. 
desember 2024. 
 

1.2. Medlemmer som har verv i Fylkestinget og Stortinget   

Ved valget 2023 ble Hoda Imad og Heidi Westbye Nyhus valgt som faste 
representanter i fylkestinget. Hoda Imad ble valgt til gruppeleder for Akershus Ap, og 
fraksjonsleder i hovedutvalg for samferdsel og mobilitet. Heidi Westbye Nyhus ble 
valgt inn i komite for kultur, mangfold, næring og tannhelse. Hoda flyttet ut av 
kommunen i 2024 og er ikke lenger medlem  i Lillestrøm Arbeiderparti. 

Stortinget: Sverre Myrli 
 
 

2. Årsmøtet 2024  

Årsmøtet ble holdt i Folkets Hus Lillestrøm. Det var 55 medlemmer til stede ved 
møtets start. Årsmøtet ble åpnet av fungerende leder Mona Øyen. Mangeårig leder 
av AP-Veteranene Tore Wollum ble takket av og fikk blomster. Roger Heimli fikk 
tildelt nål for 30 års-medlemskap.  
 
Dagsorden: 
Sak 1.      Åpning 
                 - Godkjenning av innkalling 
                 - Godkjenning av dagsorden 
                 - Godkjenning av arbeidsordning 
Sak 2.       Konstituering 
                 - Valg av en dirigent 
                 - Valg av to sekretærer 
                 - Valg av to til å skrive under protokollen 
Sak 3.       Politisk innledning v/ Stortingsrepresentant Åsmund Aukrust 
Sak 4.       Årsberetning 2023 
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Sak 5.       Regnskap 2023 
                 - Revisors beretning 
                 - Kontrollkomiteens beretning 
Sak 6        Innkomne forslag 
Sak 7.       Budsjett 2024  
Sak 8. Økonomireglement 
Sak 9. Vedtektsendringer 
Sak 10.       Valg i henhold til vedtektene 

 
Jørgen Vik ble valgt til dirigent. Iselin Rud-Goksøyr og Roger Heimli ble valgt til 
sekretærer. Stine Rødseth Kleven og Audun Fiskvik ble valgt til å skrive under 
protokollen. 
 
Det ble behandlet 22 forslag under punkt 6. Nedenfor følger vedtakene og hvilken 
oppfølging forslagene har fått.  
 

- Forslag fra Lillestrøm By Arbeiderlag: Lokallagene og 
kommunepartiet 
  
Det skal avholdes møter minimum fire ganger i året mellom AU, gruppestyret 
og lagene. Styret har ansvar for å innkalle til møtene og gruppestyret skal 
orientere om aktuelle saker som kommer til behandling i kommunestyret. 
Lagene har ansvar for å spille inn saker de vil diskutere med AU og 
gruppeledelsen. Laglederne skal ikke innkalles til ordinære styremøter, men til 
strategikonferanser, budsjettseminarer o.l. 
 
Årsmøtet vedtok: arbeider videre med organisasjonsutvikling og legger arbeidet frem 
for medlemsmøtet.  

 
Styret har fulgt opp saken og nedsatt ei arbeidsgruppe bestående av Heidi Westbye 
Nyhus, Roger Heimli, Stene Bergsløkken, Torunn Korneliussen og Harald Støvind. 
De la fram en innstilling som ble behandlet på styreseminar/styremøtet 4. mai  2024. 
Gruppas innstilling ble ferdigstilt etter styremøtet og ble behandlet på medlemsmøte 
20. august 
 
  

- Forslag fra Lillestrøm By Arbeiderlag: Lillestrøm kommune som 
anstendig arbeidsgiver   
 
Den politiske plattformen som posisjonen styrer på etter valget i 2023 sier lite konkret 
om hvordan Lillestrøm som arbeidsgiver skal opptre. Samarbeid med de ansatte og 
deres organisasjoner nevnes ikke med ett ord. 
Men kommunens ledelse og organisasjon skal forenkles og forbedres. Det skal 
benyttes mer offentlig-privat samarbeid. Og driften skal moderniseres. 
Erfaringsmessig er dette ensbetydende med konkurranseutsetting og kutt. 
  
Lillestrøm Arbeiderparti mener at Lillestrøm kommune skal være en arbeidsgiver som 
alltid har fokus på å forbedre tjenestetilbudet til innbyggerne. Alltid se etter nye måter 
å løse oppgavene på og ta i bruk ny teknologi. 
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Som arbeidsgiver må de ansatte og deres organisasjoner tas med i disse 
prosessene. De ansattes kompetanse er kommunens viktigste ressurs, og det er 
viktig å benytte seg av denne i omstillings- og utviklingsprosesser. 
Trygge ansatte har fokus på oppgavene som skal løses. Stadige forslag kom 
konkurranseutsetting og endringer ovenfra og ned, skaper usikkerhet og endret fokus. 
  
Lillestrøm Arbeiderparti mener at kommunens oppgaver best løses med egne 
ansatte, som blir involvert i nødvendige omstillings- og utviklingsprosesser. De 
ansattes organisasjoner er nøkkelen til en veldrevet kommune. 

 
Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa, som jobber videre med 
dette. 
 
 

- Forslag fra Sørum Arbeiderlag: Solidaritetsuttalelse med det 
palestinske folk  
 
Sørum arbeiderlag mener at: 
● Hamas´ terrorangrep 7. oktober og israelske myndigheters folkerettsbrudd må 

fordømmes. 

● Den ulovlige okkupasjonen av blokaden må ta slutt. 
● Det ikke-voldelige organisasjonslivet i Palestina må støttes, og 

fagforeningssamarbeid og demokratisk samarbeid må utvikles videre. 
● Norske myndigheter skal fortsette og styrke innsatsen for å sikre en varig 

fredsløsning i Israel og Palestina med mål om en tostatsløsning.  
● Norske myndigheter skal styrke den humanitære bistanden og nødhjelpen til 

Palestina, samt sikre at mat, vann og medisiner nås frem til innbyggerne på Gaza.  

● Norske myndigheter skal arbeide internasjonalt for å sikre at folkerettens status 

ivaretas og respekteres. 
 

Forslaget ble vedtatt med følgende tilllegg: 

- Regjeringen skal starte på prosessen med å anerkjenne Palestina som 
selvstendig stat.  

- At Norge ikke skal handle varer eller tjenester som bidrar til å opprettholde 
ulovlig okkupasjon. 

 

Forslaget er sendt til Arbeiderpartiets utenriksfraksjon på Stortinget og politisk ledelse 
i Utenriksdepartementet med kopi til Akershus Arbeiderparti 
 
 

- Forslag fra Lillestrøm AUF. Ungdomskriminalitet  
 
Lillestrøm Ap vil at:  

● Politiet i Lillestrøm skal få flere ressurser sånn at arbeidet med å forebygge 
kriminalitet blant ungdom kan fortsette.  

● kommuner som Lillestrøm burde få mer ressurser til   
kriminalitetsforebygging  

 
Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa og Arbeiderpartiets  
justisfraksjon på Stortinget 
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- Forslag fra Lillestrøm AUF: En sosialdemokratisk og solidarisk 
rusreform.  

 
Forslaget ble ikke realitetsbehandlet. Regjeringen har varslet at de skal legge frem 
en sosialdemokratisk rusreform. Lillestrøm Ap skal ha et medlemsmøte når reformen 
legges frem, og fatte vedtak i saken. 
 
 

- Forslag fra Lillestrøm AUF: Lik rett til Høyere utdanning  
 

Lillestrøm AP vil 

• Knytte størrelsen på stipendet til grunnbeløpet i folketrygden  

• Gradvis øke stipendet til 1,5 G med ambisjon om 2 G  

 
Forslaget ble vedtatt og er oversendt til politisk ledelse i Kunnskapsdepartementet 
 
 

- Forslag fra Lillestrøm AUF: Et samfunn med like muligheter for 
alle  

 
Lillestrøm AP vil:  

● Gjennomføre en oppvekstreform som sikrer gratis barnehage for alle  
● At barnetrygden skal være universell, ikke skattlegges og skal indeksreguleres  
● Fortsette økningen av formuesskatten  
● Innføre generasjonsskatt  
● Heve de laveste sosialhjelpsatsene  
● Nedsette en lavtlønnskommisjon som skal se på hvordan man kan øke de 

laveste lønningene  
● Øke fagforeningsfradraget  
● At økningen i trygden skal følge inflasjon og faktiske levekostnader i 

samfunnet.  
● At kommunen skal få nok midler til å innføre gratis skolemat  

 
Årsmøtet støttet intensjonen i forslaget. Årsmøtet vedtok Punkt 1: vedtatt mot 8 
stemmer. Punkt 2: Første halvdel: enstemmig. Andre halvdel: Vedtatt mot 17 
stemmer. Punkt 3: Falt med 22 stemmer. Punkt 4: falt med 21 stemmer. Punkt 5: 
Vedtatt. Punkt 6: Falt med 17 stemmer. Punkt 7: Vedtatt. Punkt 8: Vedtatt mot 1 
stemme. Punkt 9: Vedtatt. 
 
Årsmøtets vedtak:  

 

● Det skal gjennomføres en oppvekstreform som sikrer gratis barnehage for 
alle  

● Barnetrygden skal være universell, ikke skattlegges og skal 
indeksreguleres  

● Heve de laveste sosialhjelpssatsene  
● Fagforeningsfradraget skal økes 
● Økningen i trygden skal følge inflasjon og faktiske levekostnader i 

samfunnet.  
● Kommunen skal få nok midler til å innføre gratis skolemat  
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Forslaget er oversendt Arbeiderpartiets Stortingsgruppe og Arbeiderpartiets 
programkomité. 
 
 

- Forslag fra Lillestrøm AUF: Veien til lavutslippssamfunnet i 
2050  

 
Lillestrøm AP mener:  

● At all petroleumsvirksomhet på norsk sokkel skal utfases innen 2050.  
● At det ikke skal gis ytterligere tillatelser til leting og utvinning av olje og gass på 

norsk sokkel.  
● At det innføres et permanent stopp i letevirksomhet uten direkte tilknytning til 

eksisterende infrastruktur, og at det ikke besluttes bygging av ny infrastruktur 
som binder Norge til utslipp frem mot og forbi 2050. 

 
Årsmøtet vedtok første punkt, resten falt. Forslaget «At alle petroleumsvirksomhet på 
norsk sokkel skal utfases innen 2050» er sendt politisk ledelse i Klima og 
Miljødepartementet, Arbeiderpartiets stortingsgruppe og Arbeiderpartiets  
programkomite.  
 
Vi fikk vi følgende svar fra Klima- og miljøvernministeren:  
 
«Takk for at du oversender uttalelsen. En klok uttalelse. 
  
Regjeringen jobber med oppfølgingen av klimautvalgets rapport, og vi vil komme til 
Stortinget med en egen Stortingsmelding om hvordan Norge skal nå våre klimamål 
etter 2030. En del av denne diskusjonen vil være hva som skal være vårt 2035-mål. 
Onsdag denne uken får klimaministeren anbefalinger fra Miljødirektoratet til hva slike 
mål bør innebære.» 

 
 

- Forslag fra Sørum Arbeiderlag: 
 

Sørum Arbeiderlag ber om at Lillestrøm Arbeiderparti ser på muligheten 
for å opprette en felles skylagringstjeneste som for eksempel 
Dropbox/Jottacloud eller lignende, for lagring av dokumenter og bilder for 
kommunepartiet og alle lagene. 

 
Forslaget ble vedtatt. Henvendelse er sendt Drop Box. Styret avventer videre 
prosess. 
 
 

- Forslag fra Sørum Arbeiderlag: Helsestasjon for voksne 65+  
 

Lillestrøm Arbeiderparti skal arbeide for at det etableres helsestasjon for voksne i 
Lillestrøm kommune 

 
Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa.  
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- Forslag fra Skedsmo Arbeiderlag: Rehabilitering av skolene på 
Skedsmokorset 

Lillestrøm arbeiderparti vil prioritere full renovering av Sten-Tærud og Åsenhagen 
skoler snarest. 

Forslaget ble ikke realitetsbehandlet, men ble vedtatt oversendt 
kommunestyregruppa.  
 

- Forslag  fra Skedsmo Arbeiderlag: Svømmehall i Lillestrøm 
kommune 

Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for å etablere et 50 meters svømmebasseng med 
internasjonale mål med formål om å gi både gode treningsfasiliteter og et helthetlig 
folkebadtilbud til befolkningen i kommunen.   

Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa. 
 

- Forslag fra Skedsmo Arbeiderlag: Bussrute mellom Sørumsand 
– Fetsund 

Lillestrøm kommune tar kontakt med Ruter med formål om å etablere fast bussrute 
mellom Sørumsand og Fetsund stasjon via Gamle Roven vei. Bussen må 
korrespondere med toget på Svingen stasjon. 

Forslaget ble vedtatt og er oversendt fylkestingsgruppa til Akershus Arbeiderparti 

 

- Forslag fra Skedsmo Arbeiderlag: Miljøgater og trygg ferdsel på 
Skedsmokorset 

Lillestrøm arbeiderparti vil arbeide for at den videre utviklingen skal ha som hovedmål 
å styrke Skedsmokorset som et godt og trygt tettsted. Dette innebærer prioritering av 
gode og trygge veier for gående og syklende og attraktive kollektivløsninger, samtidig 
som fremkommelighet for lokal og gjennomgangstrafikk i varetas. Vi mener omlegging 
av Trondheimsveien og Fv 120 gjennom Skedsmokorset til miljøgater med 
gateterminal for buss vil støtte en slik utvikling. 

Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa og fylkestingsgruppa til 
Akershus Arbeiderparti. 

 

- Forslag fra Skedsmo Arbeiderlag: Skedsmokorset idrettspark 

Lillestrøm Arbeiderparti følger opp vedtatt bygging av idrettspark på Skedsmokorset 
med byggestart i 2025. 
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Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa. 

 

- Forslag fra Skedsmo Arbeiderlag: Helårsferdsel på gang- og 
sykkelvei i Lillestrøm kommune  

Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for å bedre forholdene for å ferdes til fots og med 
sykkel i vinterhalvåret ved å jobbe for godt helårsvedlikehold av gang- og sykkelvei i 
hele kommunen.  

Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa og fylkestingsgruppa til 
Akershus Arbeiderparti.   
 
 

- Forslag fra Fet Arbeiderlag: Utbygging utenfor sentrale strøk og 
kollektivknutepunkt 

Lillestrøm kommune skal som hovedregel følge regjeringens føringer for 
boligutbygging, men det kan gjøres unntak. En forutsetning for unntaket er at man 
bygger en bolig man skal bo i selv. Arbeiderpartiet skal jobbe for å få dette 
innarbeidet i kommuneplanen. 

 
Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa og fylkestingsgruppa til 
Akershus Arbeiderparti 
 
 

- Forslag fra Fet Arbeiderlag: Innfartsparkeringer og billigere 
kollektivreiser 

 
Lillestrøm Arbeiderparti skal aktivt jobbe for utbygging av innfartsparkeringer og 
billigere kollektivreiser. 

Forslaget ble vedtatt og er oversendt kommunestyregruppa og fylkestingsgruppa til 
Arbeiderpartiet. 

 

-   Til erstatning for forslagene fra Lillestrøm AUF: Like muligheter på 
boligmarkedet og Fet Arbeiderlag: Gode bomiljøer og selveiet 
bolig til alle, fremmet Inge Ulekleiv, Emil Stenhaug, Runa Fiske, Alisar Abd 

Alkader m.fl. følgende forlag på årsmøtet: 
 

Lillestrøm Arbeiderparti vil:  
 

●   Doble bevilgningene til Husbanken i statsbudsjettet og styrke husbanken som en 
boligsosial aktør. 

●   Styrke startlånsordningen fra Husbanken slik at flere kan få startlån fra 
kommunene. 

●   Styrke ordningen med kommunale boligtilskudd for privatpersoner. 
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●   At kommunene skal få større handlingsrom til å gjøre lokale tilpasninger av 
eiendomsskatten som bunnfradrag, promillesats og andre nødvendige lokale 
tilpasninger  

●   At den maksimalt tillatte promillesatsen på eiendomsskatt må tilbakeføres til 9 
promille. 

●   At man setter et makstak for rentefradrag på primærbolig. 
●   fjerne rentefradraget for sekundærboliger. 
●   At Arbeiderpartiet skal jobbe for å endre regelverket slik at eierstruktur 

(borettslag/sameier) kan innlemmes som krav i kommuneplan/reguleringsplan. 
●   At Arbeiderpartiet skal jobbe for å tilrettelegge for at kommunene skal kunne 

bygge ut egne eiendommer med boliger i samarbeid med boligbyggelagene. 
●   At Arbeiderpartiet skal starte prosessen med å finne alternative 

finansieringsformer som bidrar til at lavtlønnede med betjeningsevne kan kjøpe 
egen bolig, f.eks. i samarbeid med husbanken. 

●   At Arbeiderpartiet skal jobbe og tilrettelegge for at kommunene skal kunne 
bygge ungdomsboliger tiltenkt ungdom som vil inn på boligmarkedet som 
boligeiere.  

 

Årsmøtets vedtak ble:  
 

Lillestrøm Arbeiderparti vil 
● Doble bevilgningene til Husbanken i statsbudsjettet og styrke husbanken som en 

boligsosial aktør. 
● Styrke startlånsordningen fra Husbanken slik at flere kan få startlån fra 

kommunene. 
● Styrke ordningen med kommunale boligtilskudd for privatpersoner. 
● At kommunene skal få større handlingsrom til å gjøre lokale tilpasninger av 

eiendomsskatten.  
● fjerne rentefradraget for sekundærboliger. 
● At Arbeiderpartiet skal jobbe for å endre regelverket slik at eierstruktur 

(borettslag/sameier) kan innlemmes som krav i kommuneplan/reguleringsplan. 
● At Arbeiderpartiet skal jobbe for å tilrettelegge for at kommunene skal kunne 

bygge ut egne eiendommer med boliger i samarbeid med boligbyggelagene. 
● At Arbeiderpartiet skal starte prosessen med å finne alternative 

finansieringsformer som bidrar til at lavtlønnede med betjeningsevne kan kjøpe 
egen bolig, f.eks. i samarbeid med husbanken. 

● At Arbeiderpartiet skal jobbe og tilrettelegge for at kommunene skal kunne bygge 

ungdomsboliger tiltenkt ungdom som vil inn på boligmarkedet som boligeiere.  
 

Forslaget er oversendt Arbeiderpartiets stortingsgruppe og Arbeiderpartiets 
programkomité. 
 

 

3. Styret 

Det er holdt 10 styremøter i 2024; 9. januar, 23. januar, 13. februar, 5 mars, 9. april, 

4. mai, 18. juni, 20. august, 30. oktober og 17. desember. 

Styremøtet 9. april ble holdt på Thon Hotel Arena i forbindelse med at 

kommunestyregruppa var samlet i Nova Spektrum sammen med kommunestyrer fra 

Nedre Romerike.  
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Styret har hatt en styresamling: 3. – 4. mai 2024 på Vinger Hotell på Kongsvinger. 

Styret og kommunestyregruppa arrangerte studietur til Berlin 19. – 22. september 

2024. 

Styret har i perioden hatt 74 saker på dagsorden. Faste poster på møtene er 
orienteringer fra gruppeleder, fagligpolitisk ansvarlig, valgkampleder, 
medlemsansvarlig og kvinnepolitisk ansvarlig. På den måten holdes styret oppdatert. 
Styret har også 2 representanter i kommunestyregruppa med tale-, forslags, og 
stemmerett. 
 
Planlegging, gjennomføring og oppfølging av kommunepartiets aktiviteter er en viktig 
del av styrets arbeidsoppgaver.   
 

3.1. Flytting av partikontor 

Etter valget fikk vi ikke fikk beholde det 
gamle partikontoret på Lillestrøm rådhus. 
Kommuneadministrasjonen trengte flere 
møterom. Vårt gamle partikontor er blitt 
til Møterom Åkrene. Vi fikk tildelt nytt 
kontor i 4. etasje på rådhuset. Det nye 
kontoret er på 30 kvadratmeter med 
nødutgang som leder ned til galleriet og 
kommunestyresalen. Den gamle 
kjellerboden fikk vi heller ikke beholde, 
men fikk i stedet låsbare boder i 
kjelleren. Flyttingen var ferdig etter 
sommerferien 2024.  

 

 

4. Medlemsmøter og åpne møter 

Det har vært holdt ett åpent møte og 3 medlemsmøter i 2024. Det åpne møtet ble 
holdt 10. april. Medlemsmøtene ble holdt  20. august, 30. oktober og 25. november.  

 

4.1. Åpent møte 10. april  

10. april inviterte Lillestrøm Arbeiderparti til åpent møte om skolepolitikk på Lillestrøm 
rådhus. Innledere var Geir Lippestad og Thomas Nordahl. Vigdis Vikne ledet 
samtalen og styrte ordet.  
 
Nærmere 40 var til stede på møtet.  

 
4.2. Medlemsmøte 20. august 

20. august holdt vi medlemsmøte i Husebylåven på Skedsmokorset. 36 
stemmeberettigede til stede. På dagsorden sto: 

Runa Fiske på inspeksjon på det som ble vårt nye partikontor i 2024 
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1. Hvordan skal Arbeiderpartiet vinne stortingsvalget i 2025? 

- viktige saker i programprosessen 

- samarbeid med fagbevegelsen 

- regjeringsprosjektet 

- viktige målgrupper; innbyggere i storbyområdene, fagorganiserte, 

innvandrere, ungdom og kvinner 

- og; får vi flere menn til å stemme på oss? 

Innledninger ved nestleder i Arbeiderpartiet, Tonje Brenna, og LO-
sekretær Are Tomasgard - spørsmål, 
kommentarer og meningsutveksling 
 
 

 
2. Valg av valgkomite for årsmøtet 2025 
3. Organisasjonsutvalgets innstilling 
4. Nominasjonsprosessen Stortingsvalget 2025 – forslag på kandidater fra 

Lillestrøm Arbeiderparti 
5. Eventuelt 

 
Under punkt 2 ble følgende valgkomite valgt: 

Nina Maksimovic, leder 
Stene Bergsløkken, nestleder 
Inger Helene Foss Johansen 
Kaveh Abdali 
Ketil Gulbrandsen 
Heidi Westbye Nyhus 
+ en representant fra AUF som de velger selv 
Varamedlemmer: 
Roger Hansen 
Karolina Lindqvist 
Odd Jahren 
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+ en representant fra AUF som de velger selv 
 

Under punkt 3 ble organisasjonsutvalgtets innstilling enstemmig vedtatt: 
 

«Arbeidsgruppen foreslår å løfte fire områder med konkrete anbefalinger om tiltak. 
 
Innledning: 
Lillestrøm Arbeiderparti må ha mål av seg til å igjen bli det største partiet og ha 
ordføreren. For å nå det målet, må det arbeides internt med kommunikasjon, 
skolering og kulturbygging. Politikkutvikling skal skje fra grasrotnivå i partiet og være 
transparent. Politikken bør formidles saklig og gi tillit til at våre løsninger er de beste 
for innbyggerne i Lillestrøm kommune.  
Vi må frem til neste lokalvalg bygge organisasjonen ved å utvikle vår interne kultur, 
skolere tillitsvalgte og medlemmer, få nye kandidater på listen vår og synliggjøre vår 
politikk. Styret må kontinuerlig vurdere egne tiltak for å bedre den interne 
samhandlingskulturen. 
Mål for Lillestrøm Arbeiderparti: 

• Igjen bli Lillestrøms største parti 

• Få ordfører i 2027 

• Ha det beste laget og de beste folka til å formidle vår politikk 

• Netto medlemsvekst hvert år 

• Økt oppslutning ved stortingsvalget i 2025 

• Legge til rette for mer aktivitet i lagene  

• Bedre samhandling og intern kommunikasjon i Lillestrøm AP  

Arbeiderlagene: 
Arbeiderlagene er Arbeiderpartiets grunnfjell og det er viktig at alle lagene opplever 
tilhørighet i kommunepartiet og deltar aktivt. Lagene må ha oversikt over hvilke saker 
som er på dagsorden og ha mulighet for dialog tidlig i prosessene. Lagene har 
mulighet for innspill til saker som ikke står på dagorden, til både styre og 
kommunestyregruppe. Engasjement skapes ved involvering og mulighet for å delta.  
Det må være en felles forståelse av lagene sin rolle i kommunepartiet. Å bygge felles 
kultur på samhandling vil øke denne forståelsen. Det handler om hvordan vi utvikler 
politikken, hvem som deltar, hvor transparent dette er, og hvordan uenighet 
håndteres.  
Økonomien i arbeiderlagene er ulik. De som har behov for å søke om penger til 
aktivitet kan gjøre dette. Søknaden må sees opp mot lagets egenkapital og resultat 
de siste årene. 

• Laglederne eller stedfortreder har møte med AU i styret og styret i 

kommunestyregruppen èn til to ganger i halvåret. Ved sterke lokale interesser 

er løpende dialog viktig. Lagene må også melde inn aktuelle saker. Styret i 

partiet har ansvar for å kalle inn, organisere og skrive referat.  

• Laglederne deltar på strategisamlinger. 

• Det bør lokalt settes på dagsorden saker av lokal betydning, gjerne sammen 

med ulike grupper og interesseorganisasjoner. 

• Vurdere å ha en fast arena der innbyggerne kan møte partiet  

Aktiviteter: 
Medlemsmøter er viktige for å informere og engasjere medlemmene. Men skal vi 
favne potensielle medlemmer og velgere, kan det arrangeres egne «folkemøter» 
lokalt, der det blir satt opp temaer som engasjerer. Disse kan med fordel ha en sosial 
karakter. Nærhet er nøkkelen her.  
Vi må jevnlig være synlige i både sosiale og tradisjonelle medier.  
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• Onboarding – Vi må ringe til alle nye medlemmer og ønske dem velkommen. 

Dette er en oppgave som må ligge til medlemsansvarlig og/leder av partiet. 

Det må etableres en rutine for innmelding/utmelding og hvordan dette følges 

opp 

• Ha en bevisst holdning til å delta på andre samfunnsaktørers møter, der vårt 

syn fremmes. 

• Aksjoner på togstasjoner og lignende bør ikke bare være under valgkampen. 

Kan planlegges i forbindelse med at viktige saker skal opp i kommunestyret, 

der vi viser vårt standpunkt. 

Kompetansebygging: 
Kunnskapsrike tillitsvalgte og medlemmer er trygge. Til å debattere, skrive innlegg og 
verve. Arbeiderpartiet har et godt skoleringsopplegg, men gjennomføring av tiltak kan 
med fordel gjennomføres i samarbeid med omkringliggende kommuner for å få opp 
volum og kostnader ned. 

• Arrangere tale/ debattkurs i god tid før neste valgkamp 

• Opprette dialog med nabokommuner for felles skolering. 

• Egne styrekurs for lagene, bruk av sosiale medier, callhub, extra mile og så 

videre. 

• Legge en kompetanseplan frem til 2027 for ulike typer skolering for ulike 

grupper til rett tid. 

Verving/ medlemsøkning: 
Ikke alle er født gode agitatorer. Og mange som stemmer på oss har et distansert 
forhold til det å bli medlem. Men kampanjer/ påminnelser til medlemmene med jevne 
mellomrom, der det følger med en anbefaling om å spørre omgangskretser og 
lignende om de ønsker medlemskap. Det må følge med en kort og konsis 
argumentasjonsliste, og helst en QR, som gir utdypende info om medlemskapet, 
politikk ol. 
Det må oppleves som hyggelig og meningsfylt å være medlem i Lillestrøm 
Arbeiderparti. 

• Sette opp lokal vervekonkurranse 

• Kontakte medlemmer som ikke har betalt kontingent (bør inngå i rutine for 

medlemsansvarlig) 

• Danne nettverk for unge voksne – samarbeide med AUF om tilbud for 

overgang 

• Kompetanseheving og samlinger sammen med fagbevegelsen, andre 

samfunnsaktører og utdanningsinstitusjoner.» 

 
 
Under punkt 4 vedtok medlemsmøtet at Lillestrøm Arbeiderparti sender inn følgende 
navn til nominasjonskomiteen som kandidater til Akershus Arbeiderpartis 
stortingsvalgsliste i 2025: 

 
Sverre Myrli, Heidi Westbye Nyhus, Jørgen Vik og Nina Maksimovic. 
Lillestrøm Arbeiderparti foreslår Tonje Brenna som førstekandidat for 
Akershus Arbeiderparti. 
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4.3. Medlemsmøte 30. oktober 

 
30. oktober holdt vi medlemsmøte i Folkets Hus 
Strømmen. 31. medlemmer til stede. 

 
 
 

På dagsorden sto: 
1. En helhetlig og aktiv boligpolitikk for hele landet  
2. Valg av delegater til nominasjonsmøte i 

Akershus Arbeiderparti 
3. Eventuelt 

Under punkt 1 innledet Siri Gåsemyr Staalesen, 
stortingsrepresentant og boligpolitisk talsperson i 
Arbeiderpartiet, om boligpolitikk/byutvikling. Ulf Erik Bakke 
ga et lokalt perspektiv.  
 
 
Under punkt 3 ble følgende delegater med vara valgt: 

1. Sverre Myrli 
2. Torunn Kornelliussen 
3. Perica Maksimovic 
4. Nordis Vik Olausson 
5. Inge Ulekleiv 
6. Ermira Gashi 
7. Roger Heimli 
8. Runa Kristin Fiske 
9. Mohammed Malik  
10. Jørgen Vik 
11. Heidi Westbye Nyhus  
12. Fahim Naeem  
13. Gro Beate Ekseth 
14. Stene T. Bergsløkken 
15. Marit Bjørklid  
16. Sigmund Valberg 
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17. Nina Maksimovic 
18. Unni Bjerregaard Moe 
19. Are Tomasgard 
20. Alisar Abd Alkader 
21. Daniel Evjebråten 

Vara 
1. Yngve Lofthus 
2. Mona Øyen  
3. Ulf Erik Bakke 
4. Kristin Jesnes 
5. Harald Støvind  
6. Tove Steen 
7. Irmelin Høyseæther 
8. Ayat Mohammad Poor 
9. Vibeke Kallar 
10. Kjell Arne Hagen 
11. Maria Hedenstad 
12. Kaveh Abdali 
13. Line H M Dammyr 
14. Geir Ove Kirkedalen 
15. Unni Gjestad Greni 
16. Eirik Dåstøl Langeland 
17. Hege Kathrine Mosserud 
18. Ruth Anjum Siraj Nilssen  
19. Helen Nyhus 
20. Camilla Tollefsen 
21. Adriana Davidsen 

 

4.4. Medlemsmøte 25. november 

25. november holdt vi medlemsmøte på Lillestrøm rådhus om den økonomiske 

situasjonen i Lillestrøm kommune og kommunebudsjettet for 2025. Rundt 35 deltok. 

Medlemmene  kommenterte og sluttet seg til prioriteringene som 

kommunestyregruppa og styret hadde gjort.  

 

5. Organisasjonsarbeidet 

På styremøtet 13. februar  vedtok styret å arbeide videre med organisasjonsutvikling 
og legge arbeidet fram for medlemsmøte. Det ble nedsatt ei arbeidsgruppe som 
skulle jobbe videre med dette; Heidi Westbye Nyhus, Roger Heimli, Stene 
Bergsløkken, Torunn Korneliussen og Harald Støvind.  Arbeidsgruppas forslag ble 
behandlet på styreseminar i mai og et seinere styremøte, før resultatet ble lagt fram 
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for medlemsmøtet 20. august. Medlemsmøtet sluttet seg til forslaget, se under 
punktet om medlemsmøter over.   
 
 

6. Informasjon 
 
Styret har oppnevnt Sten Magne Berglund, Heidi Westbye Nyhus og Sigmund 
Valberg som digitalasnvarlige i Lillestrøm Arbeiderparti. 
 
Medlemmene får innkalling til medlemsmøter og åpne møter på e-post og SMS via 
medlemssystemet. Ikke alle medlemmer har e-post, eller ønsker å få tilsendt 
informasjon via e-post.  

 

7. Fagligpolitisk arbeid i perioden 

Roger Heimli har hatt ansvaret for det fagligpolitiske arbeidet i perioden. Det har vært 
jevnlige møter med LO Nedre Romerike og Fagforbundet. De har jobbet med bedre 
møtepunkter med våre fraksjonsledere. Samarbeid om å fronte saker hvor vi har 
felles interesser. Det har vært et fint samarbeid om 1. mai-arrangementet, se eget 
punkt 
 
 

8. Valgkamp 
 

Heidi Westbye Nyhus er valgt som valgkampleder for perioden. På styremøtet 30. 
oktober ble følgende valgkamputvalg nedsatt: Nina Maksimovic, Roger Heimli og 
Inge Ulekleiv, i tillegg til valgkampleder Heidi Westbye Nyhus. 
 
Heidi Westbye Nyhus laget opplegg med aktiviteter for vårkampanjen 26.04 -
19.05.24. Opplegget ble diskutert og justert i styret. Det ble bestilt brosjyrer til 
aktivitetene.  Laglederne fikk ansvar for lokale aktiviteter. 
 
Lillestrøm Arbeiderparti hadde egen stand på Byfesten. 
 
Lillestrøm Arbeiderparti hadde også aktiviteter i Høstkampanjen 7 – 22. september 
for bl.a. å teste hvordan vår egen organisasjon fungerer. Arbeiderlagene meldte inn 
aktuelle aktiviteter til valgkampleder. 
 

9. Kvinnenettverket 

Kvinnenettverket har hatt 2 møter i perioden, ett fysisk og ett digitalt på Teams.  

4. april 2024: Deltakelse i kvinnenettverket i Akershus Arbeiderparti. Temaet for 

møtet var hva som berører folk i hverdagen. Det ble en diskusjon om ulike 

utfordringer og muligheter som kvinner møter i samfunnet.  



19 

 

 Lillestrøm Arbeiderparti – Beretning 2024  

21 april 2024: Møte på Teams. Temaet fra møtet i Akershus Arbeiderpartis 

kvinnenettverk 4. april ble fulgt opp. 

Under møtet ble det tydelig at det er flere viktige temaer som engasjerer 

medlemmene. Vi oppfordret hverandre til å dele hva slags saker vi ønsker å jobbe 

med i fremtiden. Noen av de foreslåtte temaene inkluderte: 

• Likestilling på arbeidsplassen 

• Mental helse og velvære 

• Økonomisk uavhengighet for kvinner 

• Tiltak mot vold i nære relasjoner 

• Barnepass og familiepolitikk 

Det var inspirerende å høre alles perspektiver, og sammen kan vi gjøre en forskjell. 

Alle oppfordres til å fortsette å dele tanker og ideer, slik at vi kan jobbe sammen mot 

felles mål som angår oss alle. 

 

10. AP-veteranene  

Tore Wollum ga seg som leder av AP-veteranene i begynnelsen av 2024. Det har ikke blitt 
holdt møter for veterangruppa i 2024. 
Styret har diskutert situasjonen. Tove 
Steen tok ansvar for utdeling av 
blomster til partiveteraner som fyller 
runde år. Hun har gjort en flott jobb og 
sørget for at 33 medlemmer har fått sin 
blomsterhilsen.   
 
70 år  8 personer 
75 år  7 personer 
80 år  13 personer 
85 år  2 personer 
90 år  3 personer 
 
Alle som har fått blomster har blitt 
veldig glade og overrasket og sendte melding 
tilbake til moderpartiet, med en stor takk. Vi takker Tove Steen for innsatsen.  
 

 

11. Medlemspleie   

Nordis Vik Olausson er medlemsansvarlig i styret og har også tatt seg av kontakten 

med lagene. Akershus Arbeiderparti har oppfordret til ringerunder til medlemmer som 

ikke har betalt kontingent. Denne oppgaven har lederne i arbeiderlagene blitt 

oppfordret til å følge opp. 

Tove Steen har lang trening i å dele ut blomster; her på valgkamp med 

AP-veteranene 
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12. 1. mai 2024 

Roger Heimli har hatt hovedansvaret for vår deltakelse i 1.mai-arrangementet i 
Lillestrøm i samarbeid med LO Nedre Romerike. Opplegget for 1. mai: 

 
- Frokoster: Lillestrøm, Strømmen, Fet og Sørum. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- Arrangementet i Lillestrøm: Lillestrøm Torv: kl 13:00. Vi deltok med faner og 

røde flagg.  

 Ivrige pølse-grillere; fra venstre:Roger Heimli, Perica Maksimovic, Nordis Vik og Mona Øyen 

1. mai-frokost på Folkets hus Strømmen. Leder av Strømmen 

Arbeiderforening Gro Beate Egseth og sanglade medlemmer.  
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- Rådhuset ble rigget som før - åpnet kl 14:00. Arbeiderpartiet tok ansvaret for 
pølse-grilling.  Arrangementet er en folkefest for innbyggerne, og det kom ca 
2 500 innom, i alle aldre. Alle som ville, fikk pølser!  

 
 

- Hovedtaler på Rådhuset var Utdanningsminister Kari Nessa Nordtun 
 

Strømmen Arbeiderforening søkte om støtte til å gjennomføre 1. mai-frokosten og 
styret bevilget kr 10 000. 
 

13. Folkets Hus Lillestrøm   

Folkets Hus Lillestrøm holdt årsmøtet 27. juni 2024. Kirsti Nossum, Stene 
Bergsløkken og Nordis Vik Olausson  deltok på årsmøtet fra Lillestrøm Arbeiderparti. 
Styret i Folkets Hus Lillestrøm har ikke hatt representert fra Lillestrøm AP de to siste 
årene. Nordis Vik Olausson, ble valgt inn i styret med Stene Bergsløkken som 
varamedlem. Nordis Vik Olausson har holdt styret løpende orientert om situasjonen i 
Folkets Hus Lillestrøm. 

 

14.  Akershus Arbeiderparti 

På årsmøtet i 2024 ble Runa Fiske, Jørgen Vik, Mona Øyen, Sverre Myrli og Nina 
Maksimovic valgt som faste representanter i representantskapet i Akershus 
Arbeiderparti. De og vararepresentanter har møtt i Akershus Arbeiderpartis 
representantskapsmøter. 
 
Heidi Westbye Nyhus har vært kvinnepolitisk leder og sitter i Arbeidsutvalget i 
Akershus Arbeiderparti. 
  
Den 19. mars 2024 var det representantskapsmøte der nestleder i Arbeiderpartiet, 
Jan Christian Vestre orienterte om strategiarbeidet. Regnskap 2023 ble godkjent og 
budsjett 2024 ble vedtatt. Her ble det gjort endringer i styret ettersom leder i 
Akershus Arbeiderparti, Anniken Huitfeldt fratrådte sine verv med umiddelbar virkning 
den 15.03.24 etter å ha blitt utnevnt til Norges ambassadør i USA. Dermed trådte 
nestleder Åsmund Aukrust inn som fungerende leder. Hoda Imad rykket da opp som 
fast medlem av Arbeiderpartiets landsstyre, og Heidi Westbye Nyhus ble valgt som 
vara til landsstyret.   
  
På representantskapsmøtet 8. juni 2024 ble det valgt nominasjonskomite for 
stortingsvalglista til Akershus Arbeiderparti. Fra Lillestrøm Arbeiderparti ble Mona 
Øyen valgt inn i nominasjonskomiteen. I dette møtet orienterte fylkestingsgruppa om 
Oslopakke 3-avtalen. 
  
Den 9. oktober 2024 var representantskapsmøtet om statsbudsjettet som ble lagt 
fram tidligere samme uke, prosessen og innspill knyttet til partiprogrammet og valg av 
valgkomite før årsmøtet i Akershus Arbeiderparti i 2025. Her ble Are Tomasgard fra 
Lillestrøm Arbeiderparti valgt som leder av valgkomiteen. 
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Den 22. november 2024 ble det holdt nominasjonsmøte i Akershus Arbeiderparti i 
Oslo. Lillestrøm Arbeiderparti fikk følgende på lista: 
 

4. plass; Sverre Myrli 
9. plass: Mohammed Malik 
21. plass: Heidi Westbye Nyhus 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

15. Medlemsutvikling  

Lillestrøm Arbeiderparti hadde 457 betalende medlemmer ved utgangen av 2024, en 
nedgang på 45 medlemmer fra 2023. I tillegg er 45 personer bosatt i Lillestrøm 
kommune medlemmer av lokallag i Arbeiderpartiet i andre fylker, altså er det 
tilsammen 502 arbeiderpartimedlemmer bosatt i Lillestrøm.  

 
Medregnet Lillestrøm AUFs medlemstall, som ved utgangen av 2024 var på 214, er 
det tilsammen 716 personer bosatt i Lillestrøm som er medlem av Arbeiderpartiet 
eller AUF.  
 
 

16. Beretning fra kommunestyregruppa  
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Kommunestyret i Lillestrøm består av 55 representanter fra til sammen 12 partier. 

Arbeiderpartiet har 14 kommunestyrerepresentanter. Vi samarbeider fra sak til sak 

med de andre partiene som er utenfor det politiske flertallet. Vi gjør også vårt ytterste 

for å bidra til et godt samarbeidsklima mellom flertall og mindretall i kommunestyret. 

Det er utfordrende. Vi ser klare tendenser til at det utvikler seg en kvasi-

parlamentarisk kultur i kommunestyret, der flertallspartiene finner sammen uten 

dialog med andre partier – også i andre saker enn budsjett.  

 

Faste folkevalgte i Lillestrøm Arbeiderparti i 2024: 

- Jørgen Vik – Gruppeleder, Formannskapet og kommunestyret 

- Runa Kristine Fiske – Gruppeleder, Formannskapet, Kommunestyret 

- Nina Maksimovic – Gruppeleder, Formannskapet, Kommunestyret 

- Yngve Lofthus – Formannskapet, Kommunestyret 

- Sten Magne Berglund – Hovedutvalg Helse og mestring (fraksjonsleder) 

- Ulf Erik Bakke – Hovedutvalg miljø og samfunn (fraksjonsleder) 

- Unni Bjerregaard Moe – Hovedutvalg miljø og samfunn, Kommunestyret 

- Emil Johan Stenhaug, Hovedutvalg oppvekst (fraksjonsleder), Kommunestyret 

- Mohammed Malik – Hovedutvalg miljø og samfunn, Kommunestyret 

- Inge Ulekleiv, Hovedutvalg oppvekst, kommunestyret 

- Fahim Naeem, Hovedutvalg kultur, Kommunestyret 

- Heidi Westbye Nyhus, Hovedutvalg kultur (fraksjonsleder), kommunestyret 

- Sverre Myrli, kommunestyret 

- Kristin Jesnes, Hovedutvalg oppvekst 

- Bjørnar Sølvik-Jensen, Hovedutvalg for kultur 

Kjell Arne Hagen og Kaveh Abdali er begge medlemmer av kontrollutvalget. 

 

I september dro kommunestyregruppa på studietur til Berlin. Partistyret og laglederne 

deltok også. Det var en svært nyttig tur med en god miks av læring, diskusjoner, 

opplevelser og teambygging. Tusen takk til Sverre Myrli som arrangerte turen.   

 

Kommunestyret hadde 9 møter og behandlet 215 saker i 2024. Året har vært særlig 

preget av kommunens økonomiske situasjon og i skrivende stund ligger Lillestrøm 

kommune an til et økonomisk underskudd på over en halv milliard. Dette skyldes 

sviktende skatteinntekter, men også i stor grad manglende økonomisk styring av det 

politiske flertallet. I 2024 brukte vi av oppsparte midler. Dette kan ikke fortsette i hele 

perioden. Vi står i en alvorlig situasjon. 

 

Blant sakene som ble behandlet i kommunestyret vil vi trekke frem følgende: 

 

Lillestrøm kommune er fremdeles berørt av verdenssituasjonen, med krig og uro flere 

steder i verden, blant annet Ukraina. Lillestrøm Arbeiderparti har hele tiden vært 

tydelige på å ta imot og bosette de flyktningene IMDi har anmodet kommunen om, og 

bidratt til brede flertall for dette i kommunestyret. 

 

Fremtiden til Kjeller flyplass har også i 2024 vært til behandling. Lillestrøm 

Arbeiderparti sin linje har vært at vi ønsker utvikling i samspill med ivaretakelse av 

flyhistorien på Kjeller. I oktober gikk vi inn for å fortsette planleggingen av fremtidig 
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bruk av Kjeller flyplass uten fly i luften. Vårt forslag om å ta vare på flyhistorien ble 

vedtatt av kommunestyret.   

 

Det har vært stort engasjement rundt utviklingen i noen av kommunens 

ungdomsmiljøer og for det kriminalitetsforebyggende arbeidet. OUT (Oppsøkende 

Ungdoms Team) ble styrket i løpet av forrige periode, men det ble dessverre vedtatt 

å kutte i denne tjenesten i budsjettet for 2025.   

 

I november ble det kjent at Ordfører hadde brukt Lillestrøm kommunes kredittkort for 

å betale private utgifter. Kritikken fra flertallspartiene var fraværende og debatten 

som fulgte viste med tydelighet at vi er på vei inn i en kvasi-parlamentarisk modell 

der konsensus og samarbeid ikke er enkelt å få til.  

 

I budsjettprosessen visste vi at det med borgerlig flertall i kommunen, var det svært 

lite sannsynlig at Arbeiderpartiets budsjettforslag ville bli vedtatt. Kommunens 

økonomi er presset og dagens politiske ledelse prioriterer å svekke 

inntektsgrunnlaget ved å trinnvis kutte i e-skatten. Regjeringen kom med ekstra 

bevilgninger etter at kommunedirektøren hadde lagt frem sitt forslag til budsjett. Med 

dette som utgangspunkt gjennomførte vi budsjettseminar sammen med styret og 

lagde et godt budsjettforslag med tre tydelige prioriteringer:  

 

1. Styrking av eldreomsorgen. Både hjemmetjenesten og institusjonene våre 

trenger å bli styrket for å kunne møte behovene som befolkningen har. Vi har 

behov for flere ansatte i hjemmetjenesten og prioriterte dette tydelig. 

2. En trygg oppvekst for alle. Vi trenger et krafttak for å styrke det rus- og 

kriminalitetsforebyggende arbeidet. I stedet for å kutte 50 millioner i e-skatten, 

valgte vi å bruke disse pengene på forebyggende arbeidet blant barn og unge. 

De unge trenger positive aktiviteter, trygge møtesteder og voksne som er 

tilstede der de unge er. Vi la også vekt på å øke antall læreplasser og  

opprettholde aktiviteten som det oppsøkende ungdomsteamet (OUT) står for. 

3. En tydelig øking av antall ansatte i skole og barnehage.  

 

Kommunestyregruppa har sammen med partistyret etablert en strategi for å vinne 

tilbake makten i Lillestrøm kommune. Vi følger strategien og øver på å være et 

konstruktivt opposisjonsparti. Kommunestyregruppa kjennetegnes av offensive 

politikere med stort engasjement. Vi er et sterkt lag som sammen er både tydelige og 

engasjerte. Det er godt oppmøte på gruppemøtene våre. Vi er optimister på vegne av 

både partiet vårt og kommunen vår.  

 

Vi ønsker å takke alle som har bidratt til både prosess- og politikkutvikling. Spesielt 

takk til vararepresentanter som stadig blir innkalt, møter og bidrar for parti og 

kommunen. Vi har et samlet lag som bidrar med høy kvalitet både i samtaler, 

diskusjoner og debatter både i gruppemøter og i kommunestyresalen. 

 

For kommunestyregruppa 

Jørgen Vik 

 


